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EUU L 193 og L 194 – svar på spørgsmål 13 fra Peder Hvelplund 
(EL) stillet den 3. maj 2022 til udenrigsministeren. 
 
 
Spørgsmål 
Ministeren bedes oversende følgende EU-dokumenter vedrørende 
PESCO-samarbejdet til Folketinget: 
–“Annual Report on the Status of PESCO Implementation 2020” 
–“Assessment of the National Implementation Plans per pMS - Annex to 
the HR's Annual Report on the Status of PESCO Implementation” 
–“COUNCIL RECOMMENDATION assessing the progress made by 
the participating Member States to fulfil commitments undertaken in the 
framework of permanent structured cooperation (PESCO)” 
–“Proposal of the High Representative of the Union for Foreign Affairs 
and Security Policy to the Council for a Council Recommendation 
concerning the sequencing of the fulfilment of the more binding 
commitments undertaken in the framework of permanent structured 
cooperation (PESCO) and specifying more precise objectives, and 
repealing Recommendation 2018/C 374/01” 
 
 
Svar 
Dele af dokumentet med titlen ”Annual Report on the Status of PESCO 
Implementation 2020” er offentligt tilgængeligt, idet der er blevet meddelt 
delvis aktindsigt af EU-Udenrigstjenesten. Dokumentet er vedlagt.  
 
For så vidt angår dokumentet med titlen ”COUNCIL 
RECOMMENDATION assessing the progress made by the participating 
Member States to fulfil commitments undertaken in the framework of 
permanent structured cooperation (PESCO)” er dette allerede offentligt 
tilgængeligt og derfor vedlagt som bilag. 
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Med hensyn til de to øvrige dokumenter bemærkes, at det ikke inden for 
den korte frist har været muligt at høre relevante EU-institutioner med 
henblik på deres vurdering af, om dokumenterne kan udleveres.  
 
Jeg kan dog oplyse, at der er blevet igangsat en sådan høring i forbindelsen 
med besvarelsen af dette spørgsmål, og jeg vender tilbage med 
supplerende svar, når jeg har modtaget svar fra de hørte EU-institutioner.  
 
 
 
 

Med venlig hilsen 
 
 
 

Jeppe Kofod 
 
 
 

 
 


